

THE SKY IS THE LIMIT WHEN IT COMES TO YOUR CAREER IN THE **HOSPITALITY INDUSTRY**

踏入酒店业，发展无极限

Hospitality and tourism are the world's fastest growing, most diverse and exciting industries. It offers broad and numerous career prospects that are increasing across the globe.

In today's hyper-competitive economy, it is imperative that colleges prepare students for rewarding and relevant careers in their chosen professions. Metro Global is committed to helping our students achieve success by creating a learning environment that develops motivated, employment-ready graduates.

酒店和旅游业是世界上发展最快、最多样化和令人振奋的行业，它为全球提供了大量的就业岗位。在经济竞争激烈的今天，各高校的当务之急是激励学生选择与他们专业相关的职业，诚德国际致力于通过创建一个学习环境帮助我们的学生取得发展动力，成为一名符合职业要求的毕业生，从而获得成功。





Studying in Singapore 在新加坡学习

In Singapore, the hospitality industry is the second largest economic contributor to the country and it has the highest number of hotel rooms from international hotel brands such as Four Seasons, Ritz Carlton, Conrad, Mandarin Oriental, Shangri-la, Marriott, Hilton, Raffles Fairmont, Swissotel, Accor to 3- and 4-star hotels in a small island state.

Education in Singapore is gaining global competitiveness with growing recognition and strengthening its position in the global education market. Singapore has a population of close to 5.3 million of which ethnic Chinese make up the majority followed by Malays and Indians. There are four official languages in Singapore, namely English, Mandarin, Malay and Tamil. English is the most widely used, especially for business and administrative purposes. A large majority of the population is bilingual.

Travel within Singapore is facilitated by an excellent system of roads, highways, expressways and railways. The Mass Railway Transit System (MRT) is one of the most technologically advanced railways in the world.

The cost of living is estimated to be S\$800 – S\$1,500 per month. Singapore is a safe and secured country, and we encourage students to stay safe wherever they are in the country. It is also one of the cleanest country to live in with an effective healthcare system supported by a network of polyclinics, private clinics, government restructured and private hospitals within reach of its citizens and visitors.

在新加坡，酒店业是国内第二大经济支柱，其国际品牌酒店拥有众多的客房数量，如四季酒店，丽思卡尔顿，康拉德，文华东方酒店，香格里拉，万豪，希尔顿，莱佛士费尔蒙特、瑞士酒店，雅高集团还有小型领域自集团还有小型领域 3 星和 4 星的酒店。

随着对新加坡教育认可度的不断提高和不断增强的全球市场地位，使得新加坡的教育具有全球竞争力。

新加坡有接近 530 万的人口，华人占有大多数，还有马来人和印度人。在新加坡有四种官方语言，分别是英语、汉语、马来语还有泰米尔语。应用最广泛的是英语，特别是在商务和行政方面，大部分的人会说双语。

新加坡完善的公路、高速快速公路及铁路为旅行提供了便利，大规模的铁路运输系统地铁是世界上技术最先进的铁路之一。

每月的生活费用大概是800-1500新元。新加坡是个安全且治安良好的国家，不管在那里居住，我们都为学生的安全着想。新加坡也是最干净的国家，由综合性医院、私人诊所、政府组织机构和私人医院构成的网络撑着一个有效的健康医疗系统随时为居民和游客提供服务。

Metro Global's Collaboration with Private Educational Institutes

诚德国际与私立教育机构的合作

All private educational institutes (PEIs) are licensed by the Council of Private Education (www.cpe.org.sg) in Singapore. We are proud to share that we have been accorded the collaboration (agent's) approval to partner with several PEIs in Singapore. We are able to provide the responses to enquires on the PEIs, the fee structures, registration procedures to enable you to successfully enrol for the course of your choice, be it at the Diploma, Specialist Diploma or Bachelor degree level.

Our services include providing the following information/service relating to: -

- Course structure for 6 to 12 month courses in Singapore
- Entry requirements
- Minimum IELTS grade and test procedures
- Course fee
- Application of student pass
- Application of training work permit
- Purchase of security bond to undergo internship
- Graduation requirements
- Hostel or shared rented room
- Living in Singapore
- Placement of 6-month internship as part of the course requirements
- Career opportunities upon graduation in Australia, China, Dubai or Singapore, subject to local labour regulations for work permit approval
- Briefing prior to departure to Singapore
- Meeting services upon arrival in Singapore
- Monthly/bi-monthly meeting with bilingual service representative in Singapore
- 24/7 contact number in case of a need for any assistance

所有被教育理事会认证的新加坡私立教育机构。

我们很荣幸的被批准与新加坡几个私立教育机构合作的许可。

我们能够为学生提供对私立教育机构的询问，比如收费构成，注册程序，从而使你成功注册你所选择的课程，无论是文凭，专业文凭还是学士学位。

我们的服务包括提供以下信息/相关服务：

- 在新加坡6到12个月的课程安排
- 入学要求
- 雅思最低分数要求和考试程序
- 课程费用
- 学生签证申请
- 实习工作许可证申请
- 实习保险的购买
- 学历要求
- 宿舍/合租
- 在新加坡生活
- 6个月实习作为课程要求的一部分
- 毕业后在澳大利亚、中国、迪拜和新加坡的就业机会依照当地劳动法规获得工作许可证
- 去新加坡之前的简介会
- 到达新加坡时的接待服务
- 每月或两月次和双语服务代表的见面会
- 提供24小时联络帮助





Benefits to Study in Singapore

- Career opportunities in Singapore, China, Dubai where Metro Global owns and operates hotels
- A safe and secured country to live, learn and work
- An English speaking country where everyone speaks English which means to improve your spoken and written English
- Metro Global's corporate office within reach 24/7 that students feel "at home" – an assurance that we give to parents

在新加坡学习的益处

- 享受到诚德国际在新加坡，中国和迪拜经营的酒店里就业发展机会。
- 在一个安全和治安环境良好的国家里生活，学习和工作。
- 在一个英语是母语的国家，每个人都讲英语，可以提高你的英语口语和写作能力。
- 诚德国际公司总部办公室24小时专人值守（为学生提供服务），让学生有家一样的感受，让父母安心。

For further enquiries, please contact
schools@metroglobal.net.

We have representative offices in China and Taiwan.
我们在中国和台湾设有办事处。

We represent the following list of private educational institutes (PEIs): -

- ERC Institute
- Shelton College International
- OSAC International
- Birmingham Academy (Business School)
- + many other PEIs being reviewed for collaboration

对于更多的问题，请联系schools@metroglobal.net，
我们推荐以下私立教育机构名单：

- 新加坡ERC创业管理学院
- 新加坡莎顿国际学院
- 新加坡新奥杰国际学院
- 新加坡伯明翰学院（商学院）
- 等许多其他合作的私立教育机构